



10天7晚 挪威与芬兰 极光探索之旅

(捕捞帝王蟹之旅 + 北极光)

Tour Code: 10 ENF (SEP - NOV)

伊瓦洛, 希尔克内斯, 伊纳里, 萨利色尔卡, 罗瓦涅米, 拉努阿, 赫尔辛基



芬兰



挪威



北极光



玻璃冰屋



拉努阿北极
野生动物园



捕抓帝王蟹之旅

* 行程依据天气和当地旅行社安排为准



议院广场



圣诞屋



哈士奇农场



精简行程



遗产



文化



家庭



风景



休闲

第一天

吉隆坡 - 赫尔辛基 (7小时++) - 伊瓦洛
(乘搭国内航班) (1小时40分钟) (机上用餐)

第二天

伊瓦洛 - 希尔克内斯
(240公里 4小时30分钟) (机上用餐/晚餐)

- 入住酒店
- 北极光 (视天气而定)

第三天

希尔克内斯 (早/午/晚餐)

- 捕抓帝王蟹之旅
- 午餐于帝王蟹探险
- 乘坐巴士追逐北极光 (视天气而定)

第四天

希尔克内斯 - 伊纳里 (200公里 2小时40分钟)
- 萨利色尔卡 (71公里 1小时) (早/午/晚餐)

- 驯鹿农场
- 入住玻璃冰屋

第五天

萨利色尔卡 (早/午/晚餐)

- 哈士奇农场
- 哈士奇车 (2人共乘哈士奇车)
- 钓鱼之旅
- 入住玻璃冰屋

第六天

萨利色尔卡 - 罗瓦涅米
(260公里, 3小时) (早/午/晚餐)

- 黄金勘探者博物馆 (含入门票)
- 圣诞老人村 (含入门票)
- 圣诞老人邮局 (步行游览)
- 北极圈 (步行游览)
- 圣诞屋 (步行游览)

第七天

罗瓦涅米 - 拉努阿 (82公里 1小时10分钟) -
罗瓦涅米 (乘搭国内航班) - 赫尔辛基
(1小时20分钟) (早/午/晚餐)

- 拉努阿北极野生动物园 (含入门票)
- 自由活动

第八天

赫尔辛基 (早/午/晚餐)

- 市集广场 (拍照)
- 议院广场 (拍照)
- 赫尔辛基大教堂 (拍照)
- 政府宫 (路过经过)
- 芬兰国家图书馆 (路过经过)
- 赫尔辛基大学 (路过经过)
- 西贝里斯纪念碑 (拍照)
- 岩石教堂 (含入门票)

挪威 - 希尔克内斯

- **捕捞帝王蟹之旅** - 由当地专业的捕鱼专家的引领, 让你体验当地人的觅食帝王蟹路线。首先, 锯开冰层和把捕蟹笼拉上来然后在极地享用你亲手捕捞起来的帝王蟹。这顿新鲜美味帝王蟹盛宴, 卖相简单, 但那精湛雪白的腿肉和鲜甜多汁的钳肉让你这回回味无穷。
- **北极光** - 挪威与芬兰的地理位置非常适合观赏这自然奇观。北极光通常以绿色和蓝色光为主, 有时会有白色、粉红色和紫色穿插其中。若各种颜色同时出现, 煞那间绚丽夺目。北极光出现频繁的时间是傍晚6点至凌晨1点之间。**REMARK: 常见于(当天空黑暗和无云):九月至四月**

芬兰 - 萨利色尔卡

- **玻璃冰屋** - 玻璃冰屋成了芬兰看极光的一大特色, 也是芬兰看极光的标志。我们也无法保证北极光的出现。然而, 入住在童话般的玻璃冰屋, 会增加你观看北极光的机会。在温暖的玻璃冰屋里, 你能舒适地躺在床上, 仰望极光掠过的天空, 捕抓挥舞天际的极光, 享受幸福浪漫时刻。
- **哈士奇农场** - 又名极地雪橇犬, 是拉普兰最衷心的朋友。参观哈士奇农场, 了解它们的日常与训练。哈士奇雪拉橇是一个令人兴奋又难忘的体验。跟随哈士奇萌宠们出发, 不管夏天或冬天, 在冰天雪地依然尽忠职, 并充满活力拉雪橇在风雪中急速奔跑前进。
- **黄金勘探者博物馆** - 金勘探者博物馆距离萨利色尔卡有一个半小时的车程, 在世界上也是独一无二的。博物馆的永久展览展示拉普兰丰富多彩的采金历史通过实物、照片和文档展示了矿工的生活。博物馆还讲述了最具传奇色彩的黄金矿工故事。盘状的黄金世界大楼拥有来自大约20个国家的展品。室外博物馆还有一个淘金点。在冬季, 游客可以在博物馆的室内场所淘金。

芬兰 - 罗瓦涅米

- **圣诞老人村** - 闻名世界的圣诞老人村位于罗瓦涅米以北8公里处的北极圈上。每年源源不断的游客从世界各地涌向这里, 以一睹圣诞老人的风采。圣诞老人村是一组木建筑群, 包括: 正门的尖顶、餐厅、花圃、圣诞老人办公室、居所、邮局、礼品店、驯鹿园等。



驯鹿农场



北极圈



圣诞老人村

第九天

赫尔辛基 - 吉隆坡

(15小时++)

(早/机上用餐)

第十天

抵达吉隆坡

旅游亮点

✓ 2晚入住玻璃冰屋观看北极光是捕捉挥舞天际的极光理想地点 (视天气而定)

✓ 1晚极光巴士追逐北极光

✓ 2程国内航班: 赫尔辛基到伊瓦洛 & 罗瓦涅米到赫尔辛基

✓ 体验捕捞帝王蟹之旅, 午餐品尝美味的帝王蟹大餐

✓ 参观驯鹿农场和亲手喂可爱的驯鹿食物

✓ 乘坐哈士奇车, 享受哈士奇充满活力拉着车在奔驰速度的快感

✓ 探圣诞老人村, 亲密接触圣诞老人和跨越北极圈

✓ 赠送: 每人一张跨越北极圈的证书

✓ 参观拉努阿北极野生动物园, 北欧动物共有50多种类, 包括芬兰北极熊, 猞猁、狼、狼獾、驼鹿等

✓ 赫尔辛基大教堂是赫尔辛基的象征, 这座引人注目的白色大教堂坐落在议院广场



4 ★ 酒店 (7晚)

- ✓ 希尔克内斯 X 2晚
- ✓ 萨利色尔卡 (玻璃冰屋) X 2晚
- ✓ 罗瓦涅米 X 1晚
- ✓ 赫尔辛基 X 2晚



- ✓ 7 早餐 / 6 午餐 / 7 晚餐
- ✓ 中餐与西餐

芬兰 - 罗瓦涅米

- **圣诞老人村** - 闻名世界的圣诞老人村位于罗瓦涅米以北8公里处的北极圈上。每年源源不断的游客从世界各地涌向这里, 以一睹圣诞老人的风采。圣诞老人村是一组木建筑群, 包括: 正门的尖顶、餐厅、花园、圣诞老人办公室、居所、邮局、礼品店、驯鹿园等。
- **圣诞老人邮局** - 这是个芬兰最繁忙的邮局, 听说每年这里要收到来自世界150多个国家和地区的数十万封信, 每封信都会保证有回信。这里售卖各种充满童话色彩的邮票, 贺卡和礼品等。所有从此处寄出的信件, 都会特别盖上北极圣诞老人邮局的邮戳。如果希望寄出的信件要刚好在圣诞前到达收件人的信箱, 那么必须把这封信件投入红色的邮筒中。然而, 桔色邮筒中的信件则为当日寄出。此外, 游客还可以在邮局预订一封由圣诞老人亲笔签名的信, 圣诞节时寄到亲朋好友手上, 给他们带来意外的惊喜。
- **北极圈** - 走出圣诞老人屋, 便可看到地上那条白色的北极线 (北纬66度33分), 圣诞老人屋就建在这北极线上。当游客跨越这条线代表着他们正式进入了北极圈。在这里还可以得到一张跨越北极圈的证书——“北极圈纬线地标纪念证书”。

芬兰 - 拉努阿

- **拉努阿北极野生动物园** - 距罗瓦涅米一小时路程, 公园饲养着典型的芬兰和北欧动物, 有50余种北极动物物种, 共200多的野生动物, 包括芬兰北极熊、驴、狼、驼鹿等。唯一来自国外的移民是瑞典的极地熊。

芬兰 - 赫尔辛基

- **赫尔辛基大教堂** - 又称白教堂, 是赫尔辛基最著名的建筑, 位于议会广场。赫尔辛基大教堂建于1852年, 建筑以白色为主, 配以淡绿色的圆顶, 结构精美, 气宇非凡, 堪称芬兰建筑艺术上的精华。
- **西贝里斯纪念碑** - 是为了纪念芬兰的大音乐家西贝柳斯而建。600余根银白色不锈钢管组成, 酷似一架巨型管风琴。每当风吹过时, 气流穿过钢管发出时而高亢, 时而低沉的风鸣声。
- **岩石教堂** - 闻名欧洲的“岩石教堂”, 位于赫尔辛基市中。岩石教堂卓越的设计极为新颖巧妙, 完成于1969年, 是斯欧马拉聂兄弟的精心杰作。



钓鱼之旅

旅游资讯

· 芬兰 & 挪威 ·



 <p>货币</p>	芬兰 - 欧元 (EUR) 挪威 - 挪威克朗 (NOK)	 <p>信用卡</p> <p>致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * 许多信用卡在芬兰和挪威通行。</p>				
 <p>货币兑换率</p>	EUR 1 : RM 4.9	 <p>拨号代码</p> <p>芬兰 : +358 挪威 : +47</p>				
 <p>电压</p>	230伏特, 50赫兹	 <p>插头</p> <p>类型: C/F型, 两个圆脚形插头 *请自带多功能插座</p>				
 <p>时差</p>	芬兰 - 4月 - 9月~标准时相差慢马来西亚时间5小时 10月 - 3月~标准时相差慢马来西亚时间6小时 挪威 - 4月 - 9月~标准时相差慢马来西亚时间6小时 10月 - 3月~标准时相差慢马来西亚时间7小时	 <p>行李托运</p> <p>每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤</p>				
 <p>气候</p>	<table border="0"> <tr> <td><input type="checkbox"/> 春季 3月 - 5月 0°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> 夏季 6月 - 8月 14°C - 23°C</td> <td><input type="checkbox"/> 秋季 9月 - 11月 5°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> 冬季 12月 - 2月 -7.5°C - -5°C</td> </tr> </table>		<input type="checkbox"/> 春季 3月 - 5月 0°C - 10°C	<input type="checkbox"/> 夏季 6月 - 8月 14°C - 23°C	<input type="checkbox"/> 秋季 9月 - 11月 5°C - 10°C	<input type="checkbox"/> 冬季 12月 - 2月 -7.5°C - -5°C
<input type="checkbox"/> 春季 3月 - 5月 0°C - 10°C	<input type="checkbox"/> 夏季 6月 - 8月 14°C - 23°C	<input type="checkbox"/> 秋季 9月 - 11月 5°C - 10°C	<input type="checkbox"/> 冬季 12月 - 2月 -7.5°C - -5°C			
 <p>飞机型号</p>	   <p>A320 A330 Boeing 777</p>					

出发日期：	<input type="text"/>	航班行程：	<input type="text"/>
团费：	<input type="text"/>	机场税及燃油附加费：	<input type="text"/>
小费：	<input type="text"/>	旅行社代收费：	<input type="text"/>
签证：	<input type="text"/>	旅行保险：	<input type="text"/>
		总数：	<input type="text"/>

Travel Agent:



EUROPE

DESTINATIONS 欧洲游

10D7N

NORWAY & FINLAND AURORA QUEST

(King Crab Fishing Trip + Northern Lights Aurora)

Tour Code: 10ENF (SEP - NOV)

Ivalo, Kirkenes, Inari, Saariselka, Rovaniemi, Ranua, Helsinki



FINLAND



NORWAY



Northern Lights
Aurora



Glass Igloo



Ranua Wildlife Park



King Crab Fishing Trip

* Itinerary are subject to Weather Conditions & Local Arrangement



Senate Square



Christmas House



Husky Safari



SCHEDULE



HERITAGE



CULTURE



FAMILY



SCENIC



LEISURE

D1

KUALA LUMPUR - HELSINKI (7H++) -
IVALO (By Flight) (1H40M) (MOB)

D2

IVALO - KIRKENES
(240KM 4H30M) (MOB/D)

- Check in Hotel
- Northern Lights Aurora
(Subject Weather Condition)

D3

KIRKENES (B/L/D)

- King Crab Fishing Trip
- Lunch in King Crab Safari
- Hunting the Northern Lights by Coach
(Subject Weather Condition)

D4

KIRKENES - INARI (200KM 2H40M) -
SAARISELKA (71KM 1H) (B/L/D)

- Reindeer Farm
- Overnight Glass Igloo

D5

SAARISELKA (B/L/D)

- Husky Dog Farm
- Husky Safari (2 pax per Husky Cart)
- Fishing Trip
- Overnight Glass Igloo

D6

SAARISELKA - ROVANIEMI
(260KM 3H) (B/L/D)

- Tankavaara Gold Museum
(Entrance Included)
- Santa Claus Village (Entrance Included)
- Santa's Main Post Office (Walking Orientation)
- Arctic Circle (Walking Orientation)
- Christmas House (Walking Orientation)

D7

ROVANIEMI - RANUA (82KM 1H10M) -
ROVANIEMI (By Domestic Flight) -
HELSINKI (1H20M) (B/L/D)

- Ranua Wildlife Park (Entrance Included)
- Free at Leisure

D8

HELSINKI (B/L/D)

- Market Square (Photo Stop)
- Senate Square (Photo Stop)
- Helsinki Cathedral (Photo Stop)
- Government Palace (Drive Pass)
- National Library of Finland (Drive Pass)
- University of Helsinki (Drive Pass)
- Sibelius Monument and Park (Photo Stop)
- Temppeliaukio Rock Church
(Entrance Included)

NORWAY - KIRKENES

- **King Crab Fishing Trip** - A totally unforgettable experience awaits you on the frozen fjords of Kirkenes. This is your chance to catch, learn how to cook, and most importantly eat this mysterious creature. The Arctic King Crab is one of the most sought after meals in top restaurants, and yet here, you get to eat the best and the freshest, pulled from the fjord in front of your eyes. You all take part in helping to saw the hole in the ice and bring up the catch. You will see how the crab is prepared by your master guide. Although presentation is simple, the superb, white leg meat and claws with their particularly juicy and naturally sweet taste make this meal in a league of its own.
- **Northern Lights Aurora** - are very active in Norway & Finland as the country is well located for this natural wonder. It is an amazing experience to look into the dark sky and see the northern lights dance above in multiple colours. The northern lights are present all year around, but we can't see them unless the evenings and nights are dark. Also, the northern lights are above the highest clouds, which means that we need a clear sky to be able to see them. Cloudy skies are the main obstacles for observing the northern lights.

REMARK : Most Visible (When the skies are dark and clear sky) ~ Sep to Apr

FINLAND - SAARISELKA

- **Glass Igloo** - Off the highway to the Arctic Sea, this unique nature resort surrounded by forest is 6 km from Urho Kekkonen National Park and 35 km from Ivalo Airport.
- **Husky Dog Farm** - also known as the Polar husky, is Lapland's most heartfelt friend. Visit the huskies Farm to learn about their daily routines and training. Husky sledding is a truly thrilling and memorable experience.
- **Tankavaara Gold Museum** - the gate of Lapland's gold fields, 30 km south of Saariselkä. Tankavaara is home for the only international museum in the World displaying past and present of gold panning and prospecting. The basic exhibition presents the history of gold prospecting in Lapland.

FINLAND - ROVANIEMI

- **Santa Claus Village** - is an Amusement Park in Rovaniemi in the Lapland region of Finland. It was opened in 1985. There are many souvenir shops as well as Santa's Main Post Office, programme service companies and cafes and restaurants in the Santa Claus Village. And of course, Santa is there too, in his chamber every day of the year.



Reindeer Farm



Arctic Circle



Santa Claus Village

D9

HELSINKI – KUALA LUMPUR
(15H++)

(B/MOB)

D10

ARRIVAL KUALA LUMPUR

HIGHLIGHTS

- ★ ★ ★ ★ ★
- ✓ **2 Nights Stay at Glass Igloo is the Perfect Spot to Watch Aurora Borealis in the Starry Sky (Subject to Weather Conditions)**
- ✓ **1 Night Hunting the Fantastic Northern Lights by Coach**
- ✓ **Two Domestic Flights: Helsinki to Ivalo & Rovaniemi to Helsinki**
- ✓ **Experience the King Crab Fishing Trip and Enjoy Lunch in King Crab Safari**
- ✓ **Visit Reindeer Farm and have the Opportunity to Feed the Cutie Reindeer**
- ✓ **Enjoy the Husky Safari, 2pax per Husky Cart**
- ✓ **Explore Santa Claus Village and Arctic Circle in Rovaniemi, which is the Magic and Enchantment Land**
- ✓ **Certificate for having crossed Arctic Circle**
- ✓ **Visit Ranua Wildlife Park, which has more than 50 species of Nordic Animals, including Finnish Polar Bears, Donkeys, Wolves, Moose, etc.**
- ✓ **Helsinki Cathedral is a Symbol of the City and this Striking White Cathedral Dominates the Central Senate Square**

- **Santa's Main Post Office** - is a tourist destination in Santa Claus Village in the Arctic Circle. In Santa Claus' Main Post Office visitors can also read letters sent to Santa. A letter writer can arrange to have a letter mailed to them from Santa before Christmas. This special Arctic Circle postmark is a popular collectable and souvenir.
- **Arctic Circle** - It is almost impossible not to cross the Arctic Circle in Rovaniemi. Most do it in Santa Claus Village, where it is marked and even a certificate confirming the feat can be acquired.

FINLAND – RANUA

- **Ranua Wildlife Park** - is a zoo that opened in 1983 in the municipality of Ranua, Lapland, Finland. The zoo's animals consist of approximately 50 wild animal species and 200 individuals, including top predators such as lynx, brown bears and wolves but also European moose and deers. The zoo has Finland's only polar bears in artificial snow.

FINLAND – HELSINKI

- **Helsinki Cathedral** - located in the neighbourhood of Kruununhaka in the centre of Helsinki. The church was originally built from 1830-1852 as a tribute to the Grand Duke of Finland, Tsar Nicholas I of Russia.
- **Sibelius Monument and Park** - is dedicated to the Finnish composer Jean Sibelius. The monument is located at the Sibelius Park in the district of Töölö in Helsinki, the capital city of Finland.
- **Tempeliaukio Rock Church** - is a Lutheran church in the Töölö neighborhood of Helsinki. The church was designed by architects and brothers Timo and Tuomo Suomalainen and opened in 1969.



★ ★ ★ ★ ★

4★ Hotel (7 Nights)

- ✓ Kirkenes x 2 Nights
- ✓ Saariselka (Glass Igloo) x 2 Nights
- ✓ Rovaniemi x 1 Night
- ✓ Helsinki x 2 Nights



★ ★ ★ ★ ★

- ✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 7 Dinner
- ✓ Mix Western Meals and Chinese Meals



Autumn @ Finland



Fishing Trip

General Information

• **FINLAND & NORWAY** •



Currency 	Finland – Euro (EUR) Norway – Norwegian Krone (NOK)	Credit Card Call credit card centre to extend your credit card limit <i>* Credit Card are used widely in Finland and Norway</i>
Exchange Rate 	EUR 1 : RM 4.9	Dial Code Finland : +358 Norway : +47
Voltage 	Voltage: 230 V Frequency: 50 Hz	Power socket 2 round pin plugs Type: C / F <i>*Please bring a universal electric plug adapter</i>
Time Different 	Finland - Apr - Sep ~5 hours Behind Malaysia Time Oct - Mar ~6 hours Behind Malaysia Time Norway – Apr - Sep ~6 hours Behind Malaysia Time Oct - Mar ~7 hours Behind Malaysia Time	Luggage allowance Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs.
Weather 	<input type="checkbox"/> Spring Mar - May 0°C- 10°C <input type="checkbox"/> Summer Jun - Aug 14°C- 23°C <input type="checkbox"/> Autumn Sep - Nov 5°C- 10°C <input type="checkbox"/> Winter Dec - Feb -7.5°C- -5°C	
Aircraft Type 	A320 A330 Boeing 777	

Departure Date:	<input type="text"/>	Flight :	<input type="text"/>
Tour Fare:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge:	<input type="text"/>
Tipping:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee:	<input type="text"/>
Visa:	<input type="text"/>	Travel Insurance:	<input type="text"/>
		TOTAL :	<input type="text"/>

Travel Agent:

